

Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-förening hos Inger Persson den 11 Februari 2016

- 1 Ordförande Ewa Högberg hälsade oss välkomna och öppnade mötet.
- 2 **Närvarande:** Ewa Högberg, Sven Jönsson, Gunnar Christoffersson, Oskar Caster, Bo Högberg, Mats Nilsson och Inger Persson
- 3 **Dagordningen:** Godkändes
- 4 **Föregående mötes protokoll:** Protokoll från möte den 13 jan, Årsmötesprotokoll och Konstituerande möte godkändes.
- 5 **Pågående frågor:** Påskfesten den 25 mars. Avgift 100:- för alla, Meny förrätt, varmrätt och kaffe m kaka (fixargruppen), Maria och Fredrik spelar (bokade 3700:-), Anmälan och avgift senast den 18 mars. Program: Mat 18-20, Dans 20-24 (Ewa skickar dansprogram till Maria), Beviljade hederstecken delas ut i pausen. Inbjudan till alla föreningar med affisch i brev, hemsida (egen och GRF), på kurser och Granbacken (sekreterare). Vänner (ej medlemmar) kan delta. Anmälan genom betalning till BG, även kontant på kurs och Granbacken (kassör).

Kursdanserna från förra instruktörsträffen har inte kommit med på våra kurser, beslutas att snarast ta upp Tisdagspolka som ny kursdans

Frågan om utbildade instruktörer har behandlats i GRFs danssektion, vi beslutar att följa deras linje, att endast utbildade får ansvara för kurser.

60-årsjubileum firas den 13 maj tillsammans med Hörby-Frosta. Ewa, Gunnar, Bo och Mats deltar i planeringsmöte hos Lene den 18 feb. Styrelsen tycker att alla betalar samma avgift, dukning på Granbacken viktig, från Granbackens meny föredras Laxmacka (30:-), Snitzel (155:-) och Tårta i pausen (30:-, kan ev sponsras),

GRFs videoprojekt har lagts på is, vi beslutar att fortsätta som vi börjat. Sven ber alla i styrelsen granska redan klara filmer, särskilt synkronisering mellan bild och ljud, som i något fall inte stämmer.

Styrelsens ersättning hanteras som innan, till trivselaktiviteter.

Avtal med Granbacken äntligen klart och undertecknat!

Sportlovet ska vi medverka i sönd 28 feb kl 16-18, Sven håller i detta.

Sponsoravtalet med Sparbanken Skåne är klart, och handlägges av Bo.

Styrelsens arbetsuppgifter ska klargöras och fördelas på extra möte den 21 feb kl 16 på Älvkullen.*

Styrelsens mötesdagar fastställdes till 17/1 på Älvkullen, 11/2 hos Inger, 17/3 hos Sven, 14/4 hos Jessica, 19/5 hos Oskar, 8/9 hos Mats, 13/10 hos Bo, 17/11 hos Ewa, 1/12 hos Gunnar (med valberedningen), alla kl 19, samt halvårsmöte den 3/8 på Älvkullen.

- 6 **Kassarapport:** Bo redovisade dansen den 5 feb, som preliminärt gav ett litet överskott. Ett 50-tal har hittills löst medlemsavgift.
- 7 **Rapporter och skrivelser:** Nya bidragsbestämmelser för Kulturföreningar.
Kulturnämnden har bjudit in till "dialogmöte" den 23 feb, ingen kan delta denna dag. Ewa kontaktar Hilda Knafve för ändrad dag.
- Nomineringar till GRFs förbundmöte:
Styrelsen: Ordf Lennart Stansgård och Sekr Iréne Mårtensson omval.
Danssektionen: Inga förslag till Ordf i danssektionen, ledamot Ewa Högberg, omval och Bente Jönsson nyval (efter Bertil Lindberg).
Ungdomssektionen: Håkan Nilsson nyval, Sofia Löfqvist omval
Sven kontaktar de vi nominerar för bekräftelse
Inbjudan till Inspirationsdag avböjes.
- 8 **Nya frågor:** Sven visade en mängd olika erbjudanden mm, som kommit som e-post. Beslutas att avböja samtliga. I fortsättningen rensas innan styrelsemötet.
- Inbjudan till instruktörsträff den 6 mars i Slimminge. Beslutas att Sven deltar och om möjligt även Mette och Oskar, Sven ordnar anmälningen.
- 8 **Nästa möte:** Den 17 mars hos Sven, extra möte den 21 feb på Älvkullen.
- 9 **Avslutning:** Ordförande tackade alla och avslutade mötet.

Vid protokollet:

.....
Ewa Högberg, ordförande

.....
Sven Jönsson, sekreterare

Protokoll fört vid extra styrelsemöte med Höör GDF Glada Gänget på Älvkullen den 21 Februari 2016

- 1 Ordf Ewa Högberg hälsade oss välkomna och öppnade mötet.
- 2 **Närvarande:** Ewa Högberg, Sven Jönsson, Jessica Greiff, Gunnar Christoffersson, Oskar Caster, Bo Högberg, Mats Nilsson och Inger Persson
- 3 **Dagordningen:** Godkändes
- 4 **Föregående mötes protokoll:** Protokoll från möte den 11 feb godkändes.
- 5 **Pågående frågor:** Styrelsens arbetsuppgifter. Bo Högberg framförde sina tankar om vikten av att alla måste hjälpas åt med förekommande uppgifter, han betonade att arbetsbeskrivning "inte får vara huggen i sten", utan vid behov kan omfördelning göras.
Skr föreslog att de skrivningar som finns i "Glada Gängets riktlinjer och policy" anpassas och vid genomgång av dokumentet beslutades att första stycket sista raden kompletteras med "och mötesanordnaren", samt tilläggs att (Samtliga ledamöter) "hjälpas åt i arbetet att skaffa månadssponsorer"
Kass ska inte skaffa månadssponsorer, och inte boka lokal
Skr ska svara för lokalbokningar
Övriga stycken godkändes utan justeringar
Skr gör justeringar enl ovan och publicerar på webben
- 6 **Kassörens rapport:** Bo Högberg kommer inom kort att prova det bokföringsprogram som förre kassören använt, om det går att använda står programmet till Glada Gängets förfogande utan kostnad.
- 7 **Rapporter och skrivelser:** På planeringen med Hörby-Frosta har bestämts att entrén ska vara 300:- för alla utan undantag. Enbart dans 160:- resp 110:- för ungdom. Insläpp kl 18:00 resp 19:30. H-F skaffar extra vinster för att klara 5 ringar. Vi ska hjälpas åt med dukning på Granbacken, kostnader för dukar och servetter mm delas mellan föreningarna. Bokning av bord ska vara möjlig.
Affischunderlag, som bearbetats av Sven Jönsson skall användas, ev med sponsoruppgift (tårta) som H-F reder ut senast till lör 27 feb. H-F svarar för utskick till föreningarna. Sekreteraren skickar nödvändiga filer till H-F.

Ewa Högberg påminner Lene Larsson om att musikerna måste vara på plats innan insläpp.

Bo och Inger Persson åtar sig att ta fram sånghäfte med bilder och historik, H-F har lovat att svara för kopieringen och informera orkestern.

Nomineringar till GRFs förbundmöte:

Styrelsen: Ordf Lennart Stansgård och Skr Iréne Mårtensson omval.

Danssektionen: Inga förslag till Ordf i danssektionen, ledamot Ewa

Högberg, omval, Revisionen: Anita Mähler omval, liksom ersättare Bertil

Lindberg. Valberedningen: Lars-Göran Larsson och Hartwig Nilsson

omval. På övriga platser : Inga förslag. Skr skickar vårt förslag till GRF valberedning.

- 8 **Nya frågor:** Påskfesten den 25 mars. Sekr presenterade ett förslag till flyglad som godkändes efter att musikernas namn justerats. Beslutar att begränsa till ca 70 deltagare. Beslutar att Ewa Högberg svarar för dansprogram. Sekr justerar flygbladet, samt gör kopior i tillräckligt antal.

Sekr förslag till Påminnelse om jubileumsdans på affisch inför den 11 mars godkändes. Den bokade orkestern - RemlénZ - har ny sammansättning och varken Nina eller Gert medverkar, kvar är Leif. Ny vokalist är Therese och den tredje medlemmen är Ronny från Bamses, som spelar keyboard (Bamses lägger troligen ner). Beslutas att sekr uppdaterar affischen. Annonsunderlagen skickas under kommande vecka.

Inbjudan till instruktörsträff den 6 mars i Slimminge. Beslutas att sekr anmäler Oskar Caster och Sven Jönsson

Styrelsemöte ändras så att Ewa Högberg och Jessica Greiff byter dag.

Sekr informerar om inbjudningar till Påskfest i Arkelstorp och Oskars-hamnsdansen. Beslutas att anslå på anslagstavlan.

- 9 **Nästa möte:** Den 17 mars hos Sven.

- 10 **Avslutning:** Ordförande tackade alla och avslutade mötet.

Vid protokollet:

.....
Ewa Högberg, ordförande

.....
Sven Jönsson, sekreterare

Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldansförening hos Sven Jönsson den 17 Mars 2016

- 1 Ordförande Ewa Högberg hälsade oss välkomna och öppnade mötet.
- 2 **Närvarande:** Ewa Högberg, Sven Jönsson, Bo Högberg, Mats Nilsson och Inger Persson.
- 3 **Dagordningen:** Godkändes
- 4 **Föregående mötes protokoll:** Protokoll från möte den 21 februari godkändes.
- 5 **Pågående frågor:** Bokföringsprogrammet har installerats på kassörens dator, underlagen från 2015 överförs kommande vecka.
Avstämning inför jubileumsdansen den 13/5:
Inger och Bo Persson arbetar vidare med historik och sånghäfte, Lene Larsson har åtagit sig att se till att bordsplaceringen fungerar. Granbacken har lovat att alla bord skall ha riktig duk mot att föreningarna bekostar och bryter servetterna. Lene Larsson har åtagit sig att göra alla inköp. Fortfarande oklart om tårtan i pausen, och tidplan/arbetsuppgifter dansdagen.
- 6 **Kassarapport:** Ett fåtal betalningar till jubileumsdansen har kommit in på kontot. Sponsorbidraget från Sparbanken Skåne har utbetalats. Beslutas att kassören ansöker om 8000:- som verksamhetsbidrag från Höörs Kommun kulturnämnd. Beslutas godkänna kassörens begäran om att ansluta föreningen till Skatteverkets e-tjänst. 56 har hittills löst medlemsavgift. Kassören redogjorde för våra tillgångar på banken, godkändes. Kassören redovisade dansen den 11 mars, som preliminärt gav ett litet överskott.
- 7 **Rapporter och skrivelser:** Föreningen representerades på GRF:s instruktörsträff den 6 mars av Sven Jönsson, Ewa Högberg och Ingrid Mårtensson var med på träffen men som repr för GRF:s danssektion. En ny dans – Tindrande ögon – visades i övrigt repetitioner. Danssektionens ordförande har svårt att samarbeta med ledamöterna, som därför inte känner arbetsglädje. Vi försöker finna personer som kan ta uppdraget, ev med hjälp av ytterligare någon.

Långfredagsdansen avstämning:
Inga fler kan teckna sig för mat, det är nu ca 75 anmälda (inkl orkestern). Beslutas att vi ska ha lotterier (ca 5 ringar) med skänkta vinster, Ewa Högberg ser till att deltagarna informeras. Beräknas 12 pers per bord, dekorerar med blommor (lottas ut?), och ljus. Fixargruppen meddelar vid behov av medhjälpare. Sekr bokar om lokal till från 14:00.

Inbjudan från Kultur&Fritid till festlighet den 20 mars med anl av Vårdagjämningen har kommit till oss för sent för att vi skall kunna delta som annat än publik.

Inbjudan från Kultur&Fritid till Kulturkvartersdagen den 6 juni behandlades och beslutas att sekreteraren meddelar vår medverkan, önskad tid 13:30 – 14:00. Ewa Högberg gör ett dansprogram.

Inbjudan från Kultur&Fritid ang Sommaraktiviteter för barn och unga behandlades och beslutades att vi ska försöka delta. Sekr deltar i informationsträff den 12/4.

- 8 **Nya frågor:** Ewa och Bo Högberg representerar vid möte med 3a Skåne den 21/3.
Sekreteraren informerade om att det kommunala föreningsregistret uppdaterats.
Granbacken-avtalet cirkulerades.
Kurserna avslutas för terminen den 10 april 18:00-22:00. Kursdeltagare, styrelse och respektive är välkomna, ingen avgift. Beslut att bjuda på fika. Ewa bakar bullar, Sven bakar chokladrulltårta (glutefri) och Inger bakar syltgrottor. Ewa sätter ihop ett dansprogram och Sten-Svante spelar. Fixargruppen ser över och kompletterar kaffe och läsk.
Anmälningar tas upp på kommande kurskvällar.
- Förslag om att besöka annan förening diskuterades. Beslutades att styrelsen ska fundera på alternativ och frågan tas upp igen på halvårsmötet i augusti.
- 9 **Nästa möte:** Den 14 april hos Ewa.
- 10 **Avslutning:** Ordförande tackade alla och avslutade mötet.

Vid protokollet:

.....
Ewa Högberg, ordförande

.....
Sven Jönsson, sekreterare

Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldansförening hos Oskar Caster den 19 Maj 2016

- 1 Ordförande Ewa Högberg hälsade oss välkomna och öppnade mötet.
- 2 **Närvarande:** Ewa Högberg, Sven Jönsson, Bo Högberg, Oskar Caster och Gunnar Christoffersson.
- 3 **Dagordningen:** Godkändes
- 4 **Föregående mötes protokoll:** Protokoll från möte den 14 april godkändes.
- 5 **Pågående frågor:** Bokföringsprogrammet är inte fullt kompatibelt med kassörens datorer. Sven återfår därför programmaterial. Kassören kommer att använda ett eget program för föreningens bokföring. Förbundsmötet Glada Gänget repr av ordf. och Inger Persson, som medföljer som observatör. Videofilmningen återupptas på mån 23/5 18-21, ons den 25/5 är lokalen upptaget av annat. Ewa beslutar om vilka danser som ska tas upp. Kulturkvartersdagens uppvisning genomföres på gräsmattan vid musikskolan, Ewa gör ett 30-minuters program. Sven ombads att kontakta arrangörerna om "vår tid", och att påminna om påannonsering från scen och ev affischer, samt gräsklippning. Sommardanser på Älvkullen, lokaler klara, sekr gör affisch och sätter in annonser i SkD, Frostabladet och Eslövsbladet. Dansprogrammet är påbörjat av Sven, Ewa stöttar med några förslag. Sommaraktiviteter. Sekr håller kontakten med Lise-Lott (kommunalt ansvarig), ev rinner allt ut i sanden. Höörs marknad Glada Gänget ska genomföra en uppvisning på trägolv i tältet och svara för två lotteriers bemanning. Sekr håller kontakten med Brottarklubben. Önskemål om uppvisningstid lörd 1330 - 1400., samt uppdaterat avtal om ersättning.
- 6 **Kassarapport:** Kassören redogjorde för våra tillgångar på banken, godkändes.
Kassören redovisade dansen den 13 maj, som preliminärt gav ett rejält överskott. 127 matgäster och 47 "eftersläpp" totalt 174 dansare är bra. Bordsplaceringen fungerade bra. Många föreningar uppvaktade, lista bifogas protokollet. Det något annorlunda dansprogrammet togs väl emot, vi dansade bl a Tre Ting, Schottis i turer, Spin-Spin, etc. Granbacken är berättigad till 3725:- i sk garantibelopp, som har uppkommit genom att vi i snitt varit 9 dansare för lite. Olika förslag för att förbättra besökarantalet diskuterades, bl a att göra januaridansen lite festligare.
- 7 **Rapporter och skrivelser:** Kurserna under vårterminen med i snitt 16 dansare på Grundkursen och 20 på Forts, gav ett litet överskott. Diskussion om hur vi lockar fler, inga beslut fattades. GRF danssektion ordnade dans m mat i Slimminge den 4 maj. Glada Gänget repr av Sven, Bo och Mats, samt våra delegater i sektionen Ewa och Ingrid. Beslutades att Glada Gänget svarar för kostnaderna. Utbildningsdagen i idrottsmedicin var fulltecknad redan när kursen lades ut på nätet, tyvärr kunde vi därför inte delta. Instruktörsträff den 4 sept, plats ej klar.

- 8 **Nya frågor:** Sven och Mats har besökt nätverket "Tillsammans" på deras danskvällar på Älvkullen. Inga beslut om samverkan, vi låter frågan vila till hösten.
Arbetsfördelningen i styrelsen tycks vara välbalanserad, inga förslag på ändringar hittills.
Årsmötet bör få en festligare form - t ex m mat och dans - föreslogs av Oskar. Man kan snegla på andra föreningar som har välbesökta årsmöten. Styrelsen tyckte att idén är bra och beslutades att vi funderar på detta över sommaren.
Julfest var vanligt tidigare tillsammans med Hörby-Frosta, men "försvann" för ett par år sedan. Beslutades att ordf ska sondera med Hörby-Frosta om de vill delta på en julfest i år, arrangerad av Glada Gänget.
Förslag om att besöka annan förening diskuterades. Beslutades att vi ska försöka samordna våra besök så att fler kommer till samma plats istället för att vi åker var för sig, tanken är att våra besök därmed blir mer sedda och kanske lockar fler till våra arrangemang. Uti-det-blå tas upp på mötet i augusti, som tidigare beslutats

- 9 **Nästa möte:** Den 10 augusti efter träningen på Älvkullen.

- 10 **Avslutning:** Ordförande tackade alla och avslutade mötet.

Vid protokollet:

.....
Ewa Högberg, ordförande

.....
Sven Jönsson, sekreterare

Protokoll fört vid halvårsmöte med Höörs Gammaldansförening Älvkullen den 10 Augusti 2016

- 1 Ordförande Ewa Högberg hälsade oss välkomna och öppnade mötet.
- 2 **Närvarande:** Ewa Högberg, Sven Jönsson, Bo Högberg, Mats Nilsson, Jessica Greiff, Inger Persson och Oskar Caster.
- 3 **Dagordningen:** Godkändes.
- 4 **Föregående mötes protokoll:** Protokoll från möte 19 maj godkändes.
- 5 **Pågående frågor:** Höörs Marknad Glada gänget svarar för två lotterier under lördagen och söndagen, samt uppvisning lördag. Tidigare ikväll genomfördes träning för uppvisningen. Bo Högberg ställer samman schema för lotterierna och skickar som mail till alla berörda. Ordf kontaktar HBK med önskemål om avlösning i lotterierna under uppvisningen. Sekr tar fram flygblad om kursstarterna och dansaffischer att användas i lotterierna.
Uti det blå bordlades.
Videofilmning bordlades.
Kurserna genomföres som planerat. Anslag om avgifter och avslutning presenterades av sekr och godkändes efter ändringar. Beslutades att sekr annonserar i SkD, Eslövsbladet och Frostabladet.
Festligare årsmöte bordlades.
Julfest i Höör bordlades.
- 6 **Kassarapport:** Kassören redogjorde för våra tillgångar på banken, godkändes.
Kassören presenterade sammanfattning av vårens ekonomi, godkändes. Styrelsen beslutade att danstillfällen inom Glada Gänget då instruktioner ingår skall betraktas som kurs vad gäller STIM-avgifter.
Sommarens danser på Älvkullen har redovisats via mail tidigare. Inget beslut om upprepning.
- 7 **Rapporter och skrivelser:** Dans i skolan genomfördes vid två tillfällen på Sätöftaskolan, av Sven med hjälp av Jessica, Victoria, Gunnar och Karin, precis innan terminslut. Överens om att detta påverkade negativt - vackert väder, skoltrötta elever. Glada Gänget erhöll en gåva (1400:-) för detta.
Idrottsmedicinsk utbildning fick hastigt ledig plats och Sven kunde delta. Ett slags kompendium blev resultatet, samt diplom.
Förbundsmötesredovisning bordlades.
Kulturkvartersdagens uppvisning genomfördes med ett delvis nytt dansprogram, i Musikskolans trädgård. Dålig marknadsföring av arrangören gjorde att "vår" publik blev liten. Inför nästa år måste hela arrangemanget organiseras på annat sätt.
Sommaraktiviteter med fritids på Älvkullen fick för få deltagare och var därför inställda.
Instruktörsträffen är flyttad till den 28 augusti. Endast Sven deltar, Ingrid o Ewa är medarrangörer. Sven anmäler.
Föreningsalliansen har ställt frågor om festival 2017. Glada Gänget föreslår: vårarrangemang, vi erbjuder uppvisning och provapå, vi behöver ett dansgolv, elström och ett bord. Vi vill ha ett stånd. Vi kan erbjuda provapå vid tillfälle efter festivalen.

- 8 **Nya frågor:** Planering för 2017 presenterades av sekr. Årsmöte den 15 jan, kurser den 22 jan tom 9 april (12 ggr), avslutning med mat 14 april (långfredag). Träning inför kulturdagen den 1 juni. Träning inför Höörs Marknad och halvårsmöte 10 augusti. Höstkurserna 17 sept tom 19 nov (10 ggr), avslutn m mat 26 nov. Förslaget godkändes. Sekr bokar lokal på Älvkullen för dessa dagar, tider som tidigare år.
- 9 **Nästa möte:** Den 8 sept hos Mats.
- 10 **Avslutning:** Ordförande tackade alla och avslutade mötet.

Vid protokollet:

.....
Ewa Högberg, ordförande

.....
Sven Jönsson, sekreterare

Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldansförening hos Inger Persson den 8 september 2016

- 1 Ordf Ewa Högberg hälsade oss välkomna och öppnade mötet.
- 2 **Närvarande:** Ewa Högberg, Sven Jönsson, Mats Nilsson, Gunnar Christoffersson, Inger Persson och Oskar Caster.
- 3 **Dagordningen:** Godkändes. (Dagens möte skulle eg hållits hos Mats.)
- 4 **Föregående mötes protokoll:** Protokoll från möte 2016-08-10 godkändes.
- 5 **Pågående frågor:**
Uti det blå diskuterades, beslutades att förslag till dag och plats lämnas till ordf den 11/9 (kursstarten).
Videofilmning ska fortsätta. Beslutades att Sven och Ewa kontaktar Bertil Lindberg (Lomma-Öresund) på instruktörsträffen i Slimminge, med förslag att vi samverkar kring danser med krav på många dansare, vi ser helst att danserna i Höör förlägges till tisdagskvällar 19-21, med start 20/9.
Festligare årsmöte har föreslagits av Oskar. Beslutas att vi ska satsa på någon form av förtäring samt dans till levande musik. Sven tar kontakt med Manfred / Fredrik / Maria.
Julfest i Höör ev tillsammans med Hörby-Frosta diskuterades. Beslutades att ordf förhandlar med Hörby-Frosta. Våra förslag är Varmrätt m Dessert, om möjligt i Byahuset - Ludvigsborg.
- 6 **Kassarapport:** Kassören var ej närvarande, istället redogjorde vice kassören.
En sammanfattning av vårens danser på Granbacken lades fram, godkändes.
September-dansen gick tyvärr med förlust, Rent Drag lockade för få, i övrigt var kvällen mycket trevlig, godkändes.
Vi diskuterade möjligheterna att vända den tråkiga trenden. Eniga om att Granbacken inte verkar bry sig lika mycket som förr. Vi funderade också på garantiklausulen i vårt avtal, som innebär att vi skulle kunna erbjuda fri entré för t ex nya dansare, eftersom vi ändå fått betala för ca 45 st icke-närvarande till Granbacken under våren.
- 7 **Rapporter och skrivelser:**
Ordf redovisade summariskt Förbundsmötet inga frågor ansågs viktiga, det var mest tjafs.
Instruktörsträffen i Slimminge blev lite avslagen då strömmen försvann för gott redan på förmiddagen. Nytt försök söndag den 11/9 0930 - 1300 , ingen lunch. Beslut att Glada Gänget ersätter Ingrid's resa.
Höörs Marknad har ännu inte redovisats av HBK. Kassören har gjort en sammanställning av frågor kring arrangemanget, som vi diskuterade.
Otillräcklig marknadsföring och alltför tidig uppvisningstid, ansågs viktigt att ta upp med HBK. Diskuterades om vi ska satsa på Schottislopp igen, musiken är ett problem då vi rör oss runt (utescen saknas). Några mindre brister i lotteristånden (soppåsar, torkpapper) bör förbättras.
Dansgolvet var acceptabelt men inte bra. Ewa kommer att närvara på HBK:s utvärderingsmöte.
Bokning av Älvkullen 2017 är klart enl förslagen på föreg möte.

- 8 **Nya frågor:** Jerringfonden erbjuder bidrag till föreningar. Beslut att inte söka i år.
Höstlovet v 44 2016, ska bygga på halvdagsaktiviteter för mellanstadieelever. Beslutades att vi kan ställa upp om åtminstone 10 deltagare anmält sig. Flera i styrelsen kan troligen ställa upp som ledare. Kommunen ersätter per ledartimme. Sven kommunicerar med Ann-Louise på Borgen.
Dansdagar 2017 har föreslagits från Granbacken. I föreslår följande orkestrar: Rent Drag trio, Liljas duo, Sweedz trio, Nordhs kvintett, Ingvar Fahst trio, Christer Lundgren trio, Remlénz (Ajax) trio, Svante&Co trio. Utöver dessa är Ros-Maries och ev Jackpots ok. Ordf samråder med Hörby-Frosta.
Mat den 11 nov har föreslagits av Granbacken enl kalkon m tillbehör och äppelkaka 265:-, Kyckling m tillbehör och tårta 215:- Vi ansåg att båda alternativen är i dyraste laget, men förordar kycklingalternativet. Ordf samråder med Hörby-Frosta. Sekr påpekar att vi behöver ha detta klart i god tid innan annonseringen inför oktoberdansen.
Dragspelet 2017 håller på att ställas samman, De flesta uppgifterna från Glada Gänget är på plats. Om orkestrarna är klara vid månadskiftet sep-okt, kan uppgifterna komma med i dragspelet. Ordf samråder med Hörby-Frosta.
GRFs Höstmöte är den 23 okt på Ekerödsrastens restaurang, Glada Gänget repr av ordf och v kassör.
Kurserna startar på sön den 11/9. Ovanligt många föränmälningar har kommit och åtskilliga av dessa rör unga (20-25 år). Beslutades att kostnaden för dubbelkursare skall vara samma som för Fortsättningskurs. V kassör tar entrén eftersom kassören är förhindrad. Beslutas att vi inte längre ska tillhandahålla läsk, utan endast kranvatten. Klargjordes att styrelse med resp, samt funktionärer inte betalar kursavgifter. Efter diskussion beslutades att kursavslutning skall vara med levande musik och vi ska erbjuda mat och kaffe m kaka i pausen. Avgift föreslås till 100:-/person.
- 9 **Övrigt:** Oskar tog upp om Granbacken är den mest lämpade platsen för våra dansträffar, samt om fredagar verkligen är bättre än lördagar. Livlig diskussion, men inget beslut. Enighet om att "nytänk" kan behövas för föreningens överlevnad på sikt. Ordf tar upp frågan inför 2018 med Hörby-Frosta.
Ordf undrade om någon kan hjälpa till på Kulturnatten i Höör den 16 sept. Sven och ev någon till åtar sig att bemanna ett stånd, sekr kollar med plats.
Ordf drog söndagens kursprogram. Oskar tryckte på att vi borde redan innan start, berätta för deltagarna om att vi använder hjälpdansare som vid behov ibland bryter ett par som har problem. Oskar bad också att musiken anpassas till deltagarnas önskemål, ålder etc. Styrelsen var enig om detta, Ewa uttryckte svårigheter att hitta "bra" musik som passade alla.
- 10 **Nästa möte:** Den 13 okt hos Bo Högberg.
- 11 **Avslutning:** Ordförande tackade alla och avslutade mötet.

Vid protokollet:

.....
Ewa Högberg, ordförande

.....
Sven Jönsson, sekreterare

Protokoll fört vid extra styrelsemöte med Höörs Gammaldans-förening på Älvkullen den 18 september 2016

- 1 Ordf Ewa Högberg hälsade oss välkomna och öppnade mötet.
- 2 **Närvarande:** Ewa Högberg, Sven Jönsson, Mats Nilsson, Gunnar Christoffersson, Inger Persson och Oskar Caster.
- 3 **Dagordningen:** Föredrogs muntligt av ordf, se punkter nedan. Ordf har varit i kontakt med Hörby-Frosta - Lene Larsson, och rapporterade följande:
- 4 **Granbacken 2017:**
Dansdag flyttas från 10/2 till 3/2 då det enl Lene är många danser den 10/2. Godkändes.
Orkestrar Rent Drag på förslag till dansen i maj, orkestern har inte bekräftat. Ros-Maries är klara till novemberdansen. Godkändes.
Övriga dansdagar redovisas så snart orkestrarna bekräftat.
- 5 **Dans m mat 11/11 2016:** Överens om att välja kyckling-alternativet, kalkon ansågs bli för dyrt. Inträde med mat 295:- för alla (215:- till Granbacken), eftersläpp som vanligt 160:- resp 110:- (85:- till Granbacken). Bordsplacering, administreras av Hörby-Frosta. Sista anmälningssdag ej klar, sekr kontaktar Granbacken. Not 1.
Ev utökning av lotterierna, samt sponsring av tårtor ej klart i nuläget.
- 6 **Gemensam julfest:** Blir inte av, Hörby-Frosta kunde inte den förslagna tiden (2/12). Istället har Hörby-Frosta föreslagit att vi tillsammans skall besöka någon annan föreningsdans, datum/plats ej klart. Förslag??
- 7 **Nya frågor:** Inger meddelar att det blir fest i Snogeröd den 10/12, detaljer kommer senare.
- 8 **Avslutning:** Ordförande tackade alla och avslutade mötet.

Vid protokollet:

.....
Ewa Högberg, ordförande

.....
Sven Jönsson, sekreterare

Not 1: Granbacken önskar slutligt antal - inkl ev specialkost - senast den 4 nov.
Preliminär beräkning omkring den 28 okt.

Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldansförening hos Bo Högberg den 13 oktober 2016

- 1 Ordf Ewa Högberg hälsade oss välkomna och öppnade mötet.
- 2 **Närvarande:** Ewa Högberg, Sven Jönsson, Mats Nilsson, Gunnar Christoffersson och Inger Persson.
- 3 **Dagordningen:** Godkändes.
- 4 **Föregående mötes protokoll:** Protokoll från möte 2016-09-08 och 2016 09-18 godkändes, efter ett mindre justeringar.
- 5 **Pågående frågor:**
Uti det blå diskuterades, beslutades att bordlägga frågan till våren 2017.
Videofilmning måste komma igång. Beslutades att Ewa kontaktar Bertil Lindberg (Lomma-Öresund) på förbundets höstmöte på Ekerödsrasten.
Festligare årsmöte. Sven har varit kontakt med Manfred, som ställer sig positiv till spelning. Beslutas att ordf/kassör skriver avtal.
Besöka annan föreningsdans tillsammans med Hörby-Frosta styrelse som ersättning för julfest, är en dålig idé. Ev kan ett besök ske under våren.
Frågan avföres tills vidare.
Höstlovsdeltagande avslås, då vi inte kan få förhandsbesked om antal deltagare.
- 6 **Kassarapport:** Kassören redogjorde för det ekonomiska läget. Godkändes.
Oktober-dansen med Christer Lundgren och Berit och Ola, gick med förlust. Fortfarande har vi för få deltagare på samkvämen. Rapporten godkändes.
Ansökan om fortsatt sponsring av Sparbanken Skåne är inlämnad. Sökt belopp 5000:- är samma som tidigare, vi hoppas få åtminstone hälften. Försvunna pinnar till Roll-up fixas av Sven och Bo. Sparbankens logga ska vara synlig på hemsidan, sekr fixar. Bo bjuder repr från Sparbanken till höstens kursavslutning.
- 7 **Rapporter och skrivelser:**
Instruktörsträffen (nr 2) i Slimminge avslutade träffarna för detta år, tre nya danser ska tas upp av föreningarna på kurserna - Carinas Snoa, Ingrids familjehambo och Grindslanten. Kort diskussion om att påtvinga föreningarna de nya danserna. Fortfarande oklart om körersättningarna, Ordf tar upp på höstmötet.
Höörs Marknad har ännu inte redovisats.
Programblad för 2017 är inte helt klart för tryck. Det fattas ett par sponsorer till danserna 2017. Kassören har dialog med Länsförsäkringar och kontaktar ICA, Höör.
Novemberdansen. Föreslås att extra lotteri med varor från månadens sponsor skall förberedas. Sekr löser detta med Fridas Ost. Bosses bilservice avser sponsra dansens behov av tårtor. Kassören har god kontakt med Länsförsäkringar och ska försöka få servetter för hela kommande år som sponsring (Granbacken tillhandahåller enbart hushållspapper på rulle).
- 8 **Nya frågor:** Skifte av arbetsuppgifter på Granbacken sker 2017. Hörby-Frosta blir då ansvariga för annonsering, kassahantering med arbetsgivaransvar. Sekr anser att även affischframställningen ska skiftas.

Dansdagar 2017 har fastställts och orkestrar bokats
Mat den 11 nov har bestämts till kyckling m tillbehör och tårta, 215:- vill
Granbacken ha, vi har enats om 295:- i entréavgift för alla.
Dragspelet 2017 är under produktion och kan delas ut på förbundets
höstmöte som planerat.
Framtidsfrågor om ekonomiförstärkning/kostnadsjakt diskuterades utan
att beslut fattas.
Få kursdeltagare är ett bekymmer, diskussion ledde inte till något
konkret.
Granbacken-avtal för 2017 blev redovisat, Eftersom alternativ inte finns
måste vi godkänna.

- 9 **Övrigt:** Sven meddelade att det inte är aktuellt med omval som
sekreterare, ev kan annan plats i styrelsen utan specifik uppgift vara
tänkbart. Valberedningen informeras under morgondagen. Vissa uppgifter
kommer även i fortsättningen att skötas av honom, om styrelsen så
önskar.
- 10 **Nästa möte:** Den 17 nov hos Jessica Greiff.
- 11 **Avslutning:** Ordförande tackade alla och avslutade mötet.

Vid protokollet:

.....
Ewa Högberg, ordförande

.....
Sven Jönsson, sekreterare

Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldansförening hos Jessica Greiff den 17 november 2016

- 1 Ordf Ewa Högberg hälsade oss välkomna och öppnade mötet.
- 2 **Närvarande:** Ewa Högberg, Bo Högberg, Sven Jönsson, Jessica Greiff, Gunnar Christoffersson, Oskar Caster och Inger Persson.
- 3 **Dagordningen:** Godkändes.
- 4 **Föregående mötes protokoll:** Protokoll från möte 2016-10-13 godkändes.
- 5 **Pågående frågor:**
Videofilmning planeras startas upp under våren i ett samarbete med Lomma-Öresund. Bertil Lindberg informerar förbundsledningen om detta. Festligare årsmöte. Kassören har fått preliminärt klartecken att Maria o Fredrik kan spela, bekräftelse inom kort om vi ska kunna gå ut med inbjudan på kursavslutningen. Beslutas också att vi ska utnyttja SkD:s erbjudande om kraftigt rabatterad annons i december, som också skall omfatta kursstarten. Sven föreslog bordsvisor, vilket avlogs.
- 6 **Kassarapport:** Kassören redogjorde för det ekonomiska läget. Godkändes.
November-dansen - årets sista - med mat och Svante & Co, gav ett oväntat litet överskott. Diskuterades kort om åtgärder för anpassning till färre dansare. Rapporten godkändes.
Höörs marknad har ännu inte redovisat vår del från i somras.
Avtal med Granbacken i pappersform med namnteckningar delades ut.
- 7 **Rapporter och skrivelser:**
Höstmötet i GRF har besökts av Inger Persson och Ewa Högberg, inget av vikt att rapportera. Fortsatt brist på samsyn gällande nya danser. Dansinstruktörssektionen ska ha möte den 5 dec.
Dansprogrammet 2017 är klart, helt ny sponsor är Länsförsäkringar Fastighetsförmedling Höör - Hörby, kommer bl a att skänka servetter till samtliga samkväm, vill ha en fast plats på hemsidan. Beslutas att hemsidan ska byggas om.
Hörby-Frosta tar över en del uppgifter under de kommande två åren, ordf kontaktar Lene för mötesdag.
SkD har gett oss (Glada Gänget) ett bra avtal för 2017.
- 8 **Nya frågor:** Kursavslutningen den 20 nov blir som planerat. Kassören redogjorde för anmälningläget (drygt 40 har betalt). Manfred spelar. Sven ska göra en sammanställning över årets danser. Eget pausfika bör medtagas, fixargruppen bjuder på kaka. Menyn i övrigt ej klar. Ewa ordnar dansprogrammet.
Gemensam tur till Arkelstorp trettonafton beslutades. Ewa/Bo tar upp anmälningar, vid tillräckligt många kan vi erbjuda buss (via Britt Hagerblad). Inbjudan på hemsidan.
Vårens kurser bör endast vara Fortsättningskurs, på förslag av Ewa, eftersom vi har så få nybörjare och de flesta av dessa även är med på fortsättningskursen. Nya tider diskuterades, men beslutades att första gången blir enl program, med båda kursalternativen.
Förhandsinformation av kursinnehåll diskuterades.

Två gamla plus en modern på Granbacken föreslogs av Oskar, som menar att vi inte kan konkurrera med dansställen/orkestrar som lockar foxtrotdansare/buggare. Diskuterades runt detta, inga beslut fattades. Ev tar Ewa upp med Hörby-Frosta om våra tankegångar.

9 **Övrigt:** Inga frågor.

10 **Nästa möte:** Hos Gunnar Christoffersson flyttas till den 15 december, med repr från valberedningen (sekr kallar).

11 **Avslutning:** Ordförande tackade alla och avslutade mötet.

Vid protokollet:

.....
Ewa Högberg, ordförande

.....
Sven Jönsson, sekreterare

Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldansförening hos Gunnar Christoffersson den 15 december 2016

- 1 Ordf Ewa Högberg hälsade oss välkomna och öppnade mötet.
- 2 **Närvarande:** Ewa Högberg, Bo Högberg, Sven Jönsson, Gunnar Christoffersson, Mats Nilsson, Oskar Caster och Inger Persson, samt Bo Persson från valberedningen.
- 3 **Dagordningen:** Godkändes.
- 4 **Valberedningens rapport:** Bo Persson berättade att man inte har något förslag efter Sven Jönsson som av sagt sig omval som sekreterare. Styrelsen kunde inte hjälpa valberedningen men föreslog att Ulla Ernstsson och Mette Stolt borde tillfrågas.
- 5 **Föregående mötes protokoll:** Protokoll från möte 2016-11-17 godkändes, efter att Oskar Caster lagts till som närvarande.
- 6 **Pågående frågor:** Trettonaftondansen i Arkelstorp har inte fått tillräckligt med intresserade från Höör, varför vår resa sker med egna fordon.
- 7 **Kassarapport:** Kassören redogjorde för det ekonomiska läget, godkändes.
Fråga om bokslut och revision bordlades
Danserna på Granbacken, har gett ett mindre underskott sett på helår.
Höörs marknad har äntligen redovisat och vår del (5% av tivolitotal) blev drygt 2000:-.
Kursverksamheten har gått bra och gett ett mindre överskott.
Avslutningen var trevlig och blev det pengar över.
Medlemstalet har minskat något jfrt m föreg år, just nu 69 medlemmar.
Trivselkvällen var som vanligt festlig och styrelsen tackade Bo och Inger.
- 8 **Rapporter och skrivelser:**
Nytt samarbetsavtal för 2017 har slutits med Sparbanken Skåne, Höör, vilket ger oss ett villkorat stöd lika som detta år.
Föreningsträffen som ordnades av Sparbanken besöktes av kassören. Banken kan hjälpa till med bl a utbildningar och låna ut betalterminal, ny årsavgift 900:- (=ökning 50%!!) inkluderar erbjudande om föreningskort.
GRF Danssektion har haft möte och Ewa rapporterade att det inte blir nya danser under 2017, samt att Ingrid Mårtensson och Jörgen Nilsson lämnar sektionen.
Planeringsmötet med H-F har ännu inte hållits.
Nattvandring är inget för vår förening, men om någon vill delta i Glada Gängets namn är det OK.
Inför årsmötet är det mycket att tänka på, sekr har annonserat, gick igenom förslag till dagordning, verksamhetsberättelse och verksamhetsplan för 2017, vilka godkändes efter del justeringar.
Valberedningen tillfrågar lämplig mötesordf. Programmet börjar kl 17 m årsmöte, därefter mat, och sedan dans till kl 22, med avbrott för fika.
Fixargruppen ordnar mat, 21-lotter ska säljas, Fredrik och Maria (4500:- + soc) spelar(2g+1m), avgift 100:- för alla. Arrangemanget godkändes, inga anmälningar fanns ännu.

- 9 **Nya frågor:** Inga nya frågor.
- 10 **Övrigt:** Tidigare under hösten har tankat väckts om ändrat kursupplägg denna vår, innebärande att Grundkursen tas bort och mer tid läggs på Fortsättningskursen. Beslutades att vi startar som programmet visar med Grundkurs kl 18 och Fortsättning kl 19:30, deltagarnas synpunkter ska vägas in.
- 11 **Nästa möte:** Hos Sven Jönsson den 12 januari 2017.
- 12 **Avslutning:** Ordförande tackade alla, önskade God Jul och Gott Nytt År, och avslutade mötet.

Vid protokollet:

.....
Ewa Högberg, ordförande

.....
Sven Jönsson, sekreterare